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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem foglalkozik a Kormány a dél-pestiek 
érdekeivel?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

2020 júniusa óta, egy éve pótlóbuszok közlekednek a csepeli HÉV vonalán azért, mert a kormány
ismét  szervezetlenül  állt  neki  egy munkának.  Pedig nem tűnt  megoldhatatlannak a feladat:  egy
időben készüljön el a Kvassay-híd felújítása és a HÉV-vonala alatt átvezető két új közúti aluljáró,
amire az atlétikai stadion miatt van szükség. Azonban a Fidesz-kormány érthetetlen módon egyik
helyről a másikra dobálgatta az atlétikai stadion ügyét, így a tervezés és a kivitelezés megcsúszott. 

A híd már készen van, az aluljárók azonban nem, így továbbra is marad a vágányzár, ami rengeteg
csepeli életét keseríti meg. A korábbi Csepel-Boráros tér közötti 15 perces út a duplájára nőtt, és
átszállással is meg kell szakítani az utat. Aki tehette, éppen ezért autóba ült HÉV helyett.

Azonban  a  Fidesz-kormány arról  is  gondoskodott,  hogy a  dél-pestieknek  az  autózás  se  legyen
egyszerű. 

Ugyanis a Deák Ferenc híd kálváriája 2018 óta tart. Azóta nem sikerül felújítani a hidat, sőt idén
ugyanannak a problémának a megoldása miatt zárták le újból, amit már tavaly meg kellett volna
oldaniuk. Nem sikerült a kormánynak, így idén is marad az araszolás a kilométeres dugókban, és
marad az idegeskedés.

Ráadásul úgy, hogy a főpolgármester úr már tavaly megkereste az innovációért és technológiáért –
és mellesleg a közlekedésért is – felelős minisztert ebben az ügyben, aki amellett, hogy hárította a
kormányzati felelősséget, úgy nyilatkozott, hogy „2020 szeptemberétől visszaáll a rend”.

Hát ez eddig tartott.



Mindezek alapján az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

1.  A Fidesz-kormány  miért  tesz  magasról  a  dél-pestiekre?  Miért  nem képes  biztosítani  a
normális közlekedés feltételeit a térségben?

2. Mit tesz azért, hogy a HÉV minél hamarabb ismét a teljes vonalán járjon? Mikor áll helyre
a közlekedési rend a csepeli HÉV vonalán? Mikor ad erről tájékoztatást a csepelieknek?

Várom mihamarabbi válaszát. 
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